
 

 

 

 

 
 

 

Verslag videovergadering Bestuursorgaan (BO – voorheen Raad van Bestuur) van 

28/4/2020  

 

Aanwezig: Paul De Brauwer, Fons Leys, Herman Valenberghs, Jos Timmermans, Luc 

Weemaes, Frans Deflem, Marleen Vandenweghe, Rik Bulckaen, Willy Pouillon, Roel Soors en 

Lieven Hostens 

Verontschuldigd:  

 

1. Welkom 

 

De voorzitter heet alle leden van het Bestuursorgaan (BO) welkom op deze voor 

Wandelsport Vlaanderen vzw vernieuwende vorm van videoconferentie. Voor het eerst 

zitten we met alle leden samen binnen één en dezelfde videovergadering. Er wordt 

opgeroepen voor de noodzakelijke zelfdiscipline om iedereen aan het woord te laten. 

   

2. Clubs 

 

- Hanske De Krijger Oudenaarde beslist uiterlijk tegen 15 mei aanstaande of ze kandidaat 

blijven voor de organisatie van Vlaanderen Wandelt 2021 

- Goldstar Borgloon wil als kersverse aspirantclub volgend jaar reeds een 5-tal tochten 

organiseren. Het IR van WSVL bevat geen beperkingen voor het aantal tochten van 

aspirantclubs. De vergadering beslist dat er geen beperkingen nodig zijn maar geeft de 

opdracht mee aan de federale kalenderverantwoordelijke om samen met de peter(s) voor 

deze club hen te wijzen op de gevaren van een startjaar met zoveel wandelevenementen. 

Er zal ook gepolst worden waarom ze in 2021 voor 5 tochten zouden opteren terwijl ze 

in 2020 slechts 2 weekdagtochten gingen organiseren waarvan er door corona reeds één 

niet kon doorgaan.  

- Clubs die wensen te organiseren in een deelgemeente van een grote gemeente waar 

geen club is gevestigd en die niet tot ‘hun normale organisatiegebied’ behoort, nemen 

contact op met de fedrale kalenderverantwoordelijke om te kijken of er geen conflicten 

kunnen ontstaan met naburige clubs. In principe kan het wel worden toegestaan. 

 

2. Aanpassingen Reglementen 

 

- De naam voor het vijfde regioteam wordt het regioteam Evenementen. 

- De verkiezingen van het Regiobestuur zullen vanaf 2021 anders verlopen. Er wordt 

geopteerd voor een rechtstreekse verkiezing van de regioteamleden die vervolgens 

worden samengevoegd tot het Regiobestuur.  



 

 

Iedereen binnen het RB moet een taak hebben binnen een regioteam. 

 Ook de leden van het Bestuursorgaan en de officiële functies van het RB (voorzitter, 

secretaris en penningmeester) behoren tot een regioteam.  

Er wordt in 2021 bekeken welke functies van regioteamleden vacant zijn. Deze worden 

opengesteld voor de verkiezingen. 

 Na afloop van de verkiezingen in 2021 zal elk regiobestuur maximaal 18 leden tellen. 

Eenzelfde persoon mag kandidaat zijn voor maximum 3 regioteams maar moet daarbij 

voorafgaandelijk een rangorde van voorkeur toekennen aan elk regioteam.  

De kandidaten moeten een motivatiebrief voorleggen en moeten hun kandidatuur ook 

mondeling staven ten aanzien van de regionale vergadering 

De leden van de regioteams worden rechtstreeks verkozen door de regionale 

vergadering 

Alle verkozenen van de regioteams plus de leden die nog een mandaat van 2 jaar hadden, 

vormen samen het Regiobestuur dat in principe 2 keer per jaar vergadert.. 

Het nieuw verkozen regiobestuur kiest vervolgens in hun midden een voorzitter, een 

secretaris en een penningmeester. 

In aanloop naar de verkiezingen 2021 moet elk regiobestuur de toekenningen van de 

vertegenwoordigers binnen de regioteams herbekijken en herverdelen conform de 

nieuwe vereisen 

 

- De bepaling binnen het sportreglement  dat een club eenmalig kan organiseren zonder 

ledenkorting te geven vervalt. 

- De verplichting om 5 WIB’s af te nemen vervalt definitief en dit met ingang vanaf 2022 

aangezien de bijdrage 2021 reeds vastliggen. Dat mag dus geschrapt worden. 

- Het Bestuursorgaan (BO) besliste om duidelijke lijnen uit te schrijven dat clubs over 3 

jaar een minimum ledenaantal moeten hebben van 40.  

 

4. Algemene vergaderingen van het voorjaar en het najaar 

 

Het is niet mogelijk om op 4 juni 2020 een Algemene Vergadering (AV) te houden met fysieke 

aanwezigheid. We voelen ons verplicht om van de uitzonderingsregeling in coronatijden 

gebruik te maken en te kiezen voor een schriftelijke AV. De directeur zal met het betrokken 

personeel nog zoeken welke hiervoor de beste en werkbare formule is. Er wordt nog geen datum 

bepaald. We kunnen gebruik maken van het toegestane uitstel van 10 weken te rekenen vanaf 

30 juni om deze schriftelijke vergadering te organiseren maar een AV eind juni behoort nog tot 

de mogelijkheden. De agenda blijft beperkt tot het financiële luik en de kwijtschelding.  

 

Door de onzekerheden met betrekking tot de coronacrisis worden er nog geen data vastgelegd 

voor de regionale vergaderingen en de AV van het najaar. De evolutie van de 

coronamaatregelen wordt nauwlettend gevolgd.  

 

5.  Communicatie 

 

- Akkoord om het Walk-On criterium 2020 te annuleren en over te dragen naar 2021. 

Enkel de clubs die in 2020 binnen het criterium zaten, worden in 2021 aanvaard voor 

deelname. Zij worden opnieuw gepolst naar hun interesse om deel te nemen 



 

 

 

- Er is veel bezorgdheid voor de organisatie van de wandeltochten tijdens de heropstart.  

- Er wordt op vrijdag 1 mei 2020 nieuwe communicatie verwacht vanwege de Nationale 

Veiligheidsraad waarbij er specifieke richtlijnen zullen zijn voor sportevenementen. 

Indien er relevante informatie bij zit voor Wandelsport Vlaanderen vzw, dan zal er een 

nieuwe clubinfo worden uitgestuurd.  

- Er wordt omwille van dezelfde reden voorlopig gewacht om de ontwerptekst met 

betrekking tot een veilige heropstart van wandeltochten te bespreken binnen het 

bestuursorgaan. Dit punt komt ten gepaste tijde terug op de agenda en de bespreking 

hiervan moet uitmonden in een basistekst die vervolgens via een clubinfo naar de 

clubs wordt uitgestuurd  

- Het DC zal frequenter vergaderen maar korter en vaak ook via videovergaderingen.  

- Indien de vergadering van het BO op 18/8 in Gent op fysieke wijze kan doorgaan, dan 

schrappen we ’s avonds de aansluitende vergadering met de regiovoorzitters en 

regiosecretarissen omwille van corona en de regel van de verplichte sociale afstand  

  

6. Ingebrachte punten 

 

- het voorstel om de lidkaart om te vormen tot een betaalkaart wordt voorlopig niet 

weerhouden 

- Het Bestuursorgaan heeft zijn eigen agenda bepaald voor de volgende maanden 

waarbij onderscheid wordt gemaakt tussen agendapunten die behandeld kunnen 

worden via videovergaderingen en agendapunten die een oplossing moeten krijgen 

wanneer vergaderingen met fysiek contact weer mogelijk zijn. Die agenda wordt 

goedgekeurd. 

 

7. Volgende vergadering 

 

Op donderdag 14 mei 2020 om 9 u wordt een videovergadering van het BO voorzien 

met het beleidsplan als voornaamste agendapunt. 

 


